
Fra: Eirik Haga (Eirik.Haga@vaksdal.kommune.no)
Sendt: 30.11.2021 13:42:18
Til: Politisk
Kopi: 

Emne: Spørsmål til fylkestinget sitt desembermøte
Vedlegg: Spørsmål om å gjera saker tilgjengelege for folkevalde.docx
Hallo!
Vedlagd føl spørsmål frå meg til fylkesordførar.
 
Mvh.
Eirik Haga
 
 


